

GOD'S SIMPLE PLAN OF SALVATION

ແຜນການງ່າຍໆຂອງພະເຈົ້າ

ໃບປະກາດຂ່າວປະເສີດນີ້ຖືກແບດ້ວຍຄອມພິວເຕີ. ຖ້າທ່ານສາມາດແກ້ໄຂຫລັບ
ບຸງພາສາ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ຫ້ອງການທີ່ info@angp.co.za

ເພື່ອນຂອງຂ້ອຍ: ຂ້ອຍຂໍໃຫ້ເຈົ້າມີ ຄໍາ ຖາມທີ່ ສໍາ
ຄັນທີ່ສຸດໃນຊີວິດ. ຄວາມສຸກຫລືຄວາມໂສກເສົ້າຂອງເຈົ້າຕະຫຼອດການແມ່ນຂຶ້ນ
ກັບມັນ. ຄໍາ ຖາມກໍຄື:
ທ່ານໄດ້ລອດແລ້ວບໍ່? ມັນບໍ່ແມ່ນວ່າທ່ານເປັນສະມາຊິກຂອງໂບດບາງແຫ່ງ,
ແຕ່ທ່ານລອດແລ້ວບໍ່? ມັນບໍ່ດີບານໃດ, ແຕ່ວ່າ ທ່ານລອດແລ້ວບໍ່? ບໍ່ມີໃຜສາມ
າດເພີດເພີນກັບພວນຂອງພະເຈົ້າຫລືໄປສະຫວັນໂດຍບໍ່ໄດ້ຮັບຄວາມລອດ. ພ
ຣະເຢຊູໄດ້ກ່າວກັບນິໂກເດມໃນໂຍຮັນ 3: 7" **ເຈົ້າທັງ ໝົດ ຕ້ອງເກີດ
ໃໝ່**". ພະເຈົ້າໃຫ້ແຜນການແກ່ພວກເຮົາໃນຖ້ອຍ ຄໍາ
ຂອງພະອົງ **ເທົ່ານັ້ນ**. ແຜນການແມ່ນງ່າຍດາຍ,
ທ່ານສາມາດໄດ້ຮັບຄວາມລອດໃນມື້ນີ້.

ກ່ອນອື່ນເພື່ອນຂອງຂ້ອຍ, ເຈົ້າຕ້ອງຮັບຮູ້ວ່າເຈົ້າເປັນຄົນບາບ. "ບໍ່ມີຜູ້ໃດທີ່ຊອບ
ທໍາ." ໂລມ 3:10. "ບໍ່ມີຫຍັງແຕກຕ່າງກັນເລີຍ:
ທຸກໆຄົນໄດ້ເຮັດຜິດແລະຢູ່ໄກຈາກທີ່ປະທັບຂອງພະເຈົ້າ." ບໍ່ມີໂອກາດທີ່ຈະໄດ້ຮັ
ບຄວາມລອດເວັ້ນເສຍແຕ່ວ່າທ່ານຈະເຂົ້າໃຈວ່າທ່ານເປັນຄົນບາບ. ຍ້ອນວ່າທ່ານ
ເປັນຄົນບາບ, ທ່ານຈຶ່ງຖືກຕັດສິນລົງໂທດໃຫ້ຕາຍ. "
ເພາະບາບຈ່າຍຄ່າແຮງງານຂອງມັນ - ຄວາມຕາຍ." ແລະບາບ,
ເມື່ອມັນໃຫຍ່ເຕັມຕົວ, ມັນກໍ່ໃຫ້ເກີດຄວາມຕາຍ." ຢາໂກໂບ 1:15 ນີ້ ໝາຍ
ເຖິງການແຍກຈາກພະເຈົ້າ, ໃນນະຣົກຕະຫຼອດໄປ.

ວິທີການທີ່ຂີ້ຮ້າຍ. ແມ່ນແລ້ວ, ເພື່ອນຂອງຂ້ອຍ,
ແຕ່ມັນແມ່ນຄວາມຈິງ. ແຕ່ພະເຈົ້າຮັກທ່ານຫຼາຍຈົນວ່າ **ທ່ານໄດ້ມອບພະ** ບຸ
ດອົງດຽວຂອງທ່ານ, ພະເຢຊູຄຣິດ, ໃຫ້ເປັນຕົວແທນຂອງທ່ານ,
ຜູ້ທີ່ໄດ້ຮັບຄວາມທຸກທໍລະມານຍ້ອນບາບຂອງທ່ານ,
ແລະໄດ້ຕາຍແທນທ່ານ. "ພະຄຣິດບໍ່ມີບາບ, ແຕ່ເພື່ອປະໂຫຍດຂອງພວກເຮົາ,
ພະເຈົ້າໄດ້ເຮັດໃຫ້ພະອົງແບ່ງບັນບາບຂອງພວກເຮົາເພື່ອວ່າໃນສະຫະພັນກັບ
ພະອົງພວກເຮົາຈະແບ່ງບັນຄວາມຊອບ ທໍາ ຂອງພະເຈົ້າ." 2 ໂກລິນໂທ
5:21. "

ພະຄຣິດເອງໄດ້ແບກເອົາບາບຂອງເຮົາໃນຮ່າງກາຍຂອງພະອົງໄປສູ່ໄມ້ກາງແ
ຂນ, ເພື່ອພວກເຮົາຈະຕາຍເພື່ອເຮັດບາບແລະ ມີຊີວິດເພື່ອຄວາມຊອບ
ທໍາ. ມັນແມ່ນຍ້ອນບາດແຜຂອງພະອົງທີ່ທ່ານໄດ້ຮັບການຮັກສາ." 1 ເປໂຕ

ມ. ພະເຍຊູຕ້ອງຕາຍ. ລາວຕ້ອງໃຫ້ເລືອດຂອງພຣະອົງ. "ຊີວິດຂອງສິ່ງມີຊີວິດທຸກຢ່າງແມ່ນຢູ່ໃນເລືອດ." ພວກເລວີ

17:11. "ບາບຈະຖືກໃຫ້ອະໄພໄດ້ຖ້າວ່າເລືອດຈະຖອກອອກ." ເຫບເລີ

9:22. ດຽວນີ້ພວກເຮົາບໍ່ສາມາດເຂົ້າໃຈເຖິງຄວາມຜິດບາບຂອງພວກເຮົາທີ່ພະເຍຊູ ດໍາ ເນີນການ, ແຕ່ພຣະເຈົ້າກ່າວໃນຖ້ອຍ ຄໍາຂອງພຣະອົງວ່າມັນແມ່ນແນວໃດ. ສະນັ້ນ, ບາບຂອງທ່ານ, ເພື່ອນຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ຖືກ ນໍາໂດຍພຣະເຍຊູແລະພຣະອົງໄດ້ສົ້ນພຣະຊົນຢູ່ບ່ອນຂອງທ່ານ. ມັນແມ່ນຄວາມຈິງ. ພຣະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ຕົວະ.

ນັກຄຸກໃນເມືອງຟີລິບໄດ້ຖາມໂບໂລແລະສີລາວ່າ:

"ຂ້ອຍຕ້ອງເຮັດຫຍັງແດ່ເພື່ອຈະໄດ້ຮັບຄວາມລອດ?" "ແລະພວກເຂົາເວົ້າວ່າ **ເຊື້ອໃນອົງພຣະເຍຊູຄຣິດເຈົ້າ, ແລະເຈົ້າຈະລອດໄດ້** -

ເຈົ້າແລະຄອບຄົວຂອງເຈົ້າ." ກິດຈະການ

16:31. ພຽງແຕ່ເຊື້ອໃນພຣະອົງເທົ່ານັ້ນຜູ້ທີ່ໄດ້ຮັບທຸກທໍລະມານເພາະບາບຂອງທ່ານ, ໄດ້ເສຍຊີວິດຢູ່ບ່ອນຂອງທ່ານ,

ຖືກ ຜັງໄວ້, ແລະໄດ້ລຸກຂຶ້ນອີກຄັ້ງເພື່ອວ່າທ່ານອາດຈະໄດ້ຮັບການໃຫ້ອະໄພຈາກບາບຂອງທ່ານ. ບັດນີ້ຈົ່ງເອີ້ນຫາພຣະອົງ. "

ທຸກຄົນທີ່ຮ້ອງຫາພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າເພື່ອຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫລືອຈະລອດ." ໂລມ 10:13.

ຄໍາ ອະທິຖານ ທ່າ ອິດ ສ່າ ລັບຄົນບາບ ເພື່ອອະທິຖານແມ່ນໃຫ້ໃນລູກາ 18:13. "ພຣະເຈົ້າມີຄວາມສົງສານຂ້ອຍ,

ຄົນບາບ." ດຽວນີ້ເຈົ້າເປັນຄົນບາບແລະແນ່ນອນເຈົ້າເສຍໃຈຍ້ອນມັນ. ດຽວນີ້, ບ່ອນໃດກໍ່ຕາມທີ່ທ່ານຍົກຫົວໃຈຂອງທ່ານໄປຫາພຣະເຈົ້າໃນການອະທິຖານ. ມັນບໍ່ຕ້ອງໃຊ້

ຄໍາ ອະທິຖານທີ່ຍາວນານ, ດັ່ງ, ເພາະວ່າພຣະເຈົ້າຕ້ອງການຈະຊ່ວຍທ່ານ. ພຽງແຕ່ເວົ້າວ່າ: ໂອ້ພະເຈົ້າ,

ຂ້າພະເຈົ້າເປັນຄົນບາບ, ຂ້າພະເຈົ້າຂໍໂທດ, ຂ້າພະເຈົ້າຈະຫັນ ຫົນ ຈາກບາບ, ມີຄວາມເມດຕາສົງສານຂ້າພະເຈົ້າ,

ແລະຊ່ວຍຂ້າພະເຈົ້າ. ດຽວນີ້ເອົາພຣະໄປທີ່ພຣະ ຄໍາ ຂອງພຣະອົງ. "ທຸກໆຄົນ (ເຊິ່ງລວມທັງທ່ານ)

ຜູ້ທີ່ຮຽກຮ້ອງຫາພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າເພື່ອຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫລືອຈະໄດ້ຮັບຄວາມລອດ (ຈະເປັນ, ອາດຈະບໍ່ສາມາດ, ແຕ່) ຈະໄດ້ຮັບຄວາມລອດ." ໂລມ 10:13. ພຽງແຕ່ໃຊ້ໄວລາພຣະເຈົ້າໃນພຣະຄໍາຂອງພຣະອົງ. ເມື່ອທ່ານໄດ້ເຮັດໃນ

ສິ່ງທີ່ພຣະອົງໄດ້ຂໍ, **ຍອມຮັບເອົາຄວາມລອດໂດຍຄວາມເຊື່ອ**, ອີງຕາມພຣະ ຄໍາຂອງພຣະອົງ, "ເຊື້ອ (ໃນອົງພຣະເຍຊູຄຣິດ) ແລະເຈົ້າຈະລອດ." ກິດຈະການ 16:31,

ບໍ່ມີສາດສະ ໜາ ຈັກ, ບໍ່ມີສັງຄົມ, ບໍ່ມີຜົນງານທີ່ດີ, ມີແຕ່ ພຣະເຍຊູຜູ້ດຽວເທົ່ານັ້ນທີ່ສາມາດຊ່ວຍທ່ານໃຫ້ລອດ.

ແຜນແຫ່ງຄວາມລອດງ່າຍງຄື :

ທ່ານເປັນຄົນບາບ. ເພາະວ່າທ່ານເປັນຄົນບາບທ່ານຕ້ອງຕາຍ ຫຼືເຊື່ອໃນພຣະຄຣິດ
ດຜູ້ທີ່ຖືກແທນຂອງທ່ານແລະຕາຍໃນສະຖານທີ່ຂອງທ່ານ,
ຖືກ ຝັງໄວ້ ແລະຜົນຄົນຊີວິດ. ພຽງແຕ່ຮຽກຮ້ອງຫາພຣະເຈົ້າ,
ຮູ້ວ່າທ່ານເປັນຄົນບາບແລະຂໍໃຫ້ພຣະອົງມີຄວາມເມດຕາຕໍ່ທ່ານແລະຊ່ວຍທ່ານໃ
ຫ້ລອດ. ຫຼັງຈາກນັ້ນ,
ພຽງແຕ່ໃຊ້ເວລາພຣະອົງຢູ່ໃນພຣະຄໍາຂອງພຣະອົງແລະໂດຍສັດທາຍອມຮັບຄວາ
ມລອດ. ທ່ານ ເວົ້າວ່າ, "ແນ່ນອນມັນບໍ່ແມ່ນສິ່ງທີ່ຂ້ອຍຕ້ອງເຮັດເພື່ອຈະໄດ້ຮັບຄວາ
ມລອດ?" ແມ່ນແລ້ວ, ມັນແມ່ນ ທັງ ໝົດ . ມັນແມ່ນພະ ຄໍາ
ຂອງພະເຈົ້າ. ມັນແມ່ນແຜນຂອງພຣະເຈົ້າ. ເພື່ອນຂອງຂ້ອຍ , ເຊື່ອມັນ , ແລະ
ຕິດຕາມມັນໃນມື້ນີ້. ດຽວນີ້ເຖິງເວລາແລ້ວ
ມື້ນີ້ເປັນມື້. " ຝັງ! ນີ້ແມ່ນຊ່ວຍໂມງທີ່ຈະໄດ້ຮັບຄວາມໂປດບານຈາກພຣະເຈົ້າ,
ມື້ນີ້ແມ່ນມື້ທີ່ຈະໄດ້ຮັບຄວາມ ລອດ! " 2 ໂກລົນໂທ 6: 2. "
ຢ່າອອດອ້າງໃນມື້ອື່ນ. ທ່ານບໍ່ຮູ້ວ່າຈະມີຫຍັງເກີດຂຶ້ນລະຫວ່າງດຽວນີ້ແລະຕໍ່ມາ."
ສຸພາສິດ 27: 1.

ຖ້າມັນບໍ່ຈະແຈ້ງຢ່າງສົມບູນ,
ໃຫ້ ອ່ານມັນ ເລື້ອຍໆ ແລະຈົນກວ່າທ່ານຈະເຂົ້າໃຈມັນ . ຢ່າເອົາແຜ່ນໃບນີ້ລົງຈົນ
ກວ່າທ່ານຈະເຮັດ. ຈິດວິນຍານຂອງທ່ານມີຄໍາຫລາຍກວ່າໂລກທັງ ໝົດ. "
ບຸກຄົນໃດຈະໄດ້ຮັບສິ່ງໃດສິ່ງ ໜຶ່ງ ຖ້າລາວຊະນະໂລກທັງ ໝົດ
ແຕ່ຈະສູນເສຍຊີວິດຂອງລາວບໍ່? ແນ່ນອນ ບໍ່ແມ່ນ! ບໍ່ມີສິ່ງໃດທີ່ລາວ ສາມາດມ
ອບໃຫ້ກັບຄົນຊີວິດຂອງລາວ. " ມາລະໂກ 8:
36,37. ໃຫ້ແນ່ໃຈວ່າທ່ານໄດ້ຮັບຄວາມລອດ, ທ່ານຕ້ອງການຄວາມລອດ ເໝືອ
ສິ່ງອື່ນໃດ. ຖ້າທ່ານສູນເສຍ ຈິດວິນຍານ ຂອງທ່ານ , ທ່ານຈະສູນເສຍສະຫວັນແ
ລະສູນເສຍທຸກຢ່າງ. ພຣະເຈົ້າຊ່ວຍທ່ານໃຫ້ໄດ້ຮັບຄວາມລອດໃນມື້ນີ້.

ພຣະອົງຈະຊ່ວຍທ່ານ ແລະ ຮັກສາທ່ານ. "

ທຸກໆການທົດສອບທີ່ເຈົ້າເຄີຍປະສົບມາແມ່ນການທົດສອບທີ່ມັກເກີດຂຶ້ນກັບຄົ
ນເຮົາ. ແຕ່ພຣະເຈົ້າຮັກສາ ຄໍາ ສັນຍາຂອງພຣະອົງ,
ແລະພຣະອົງຈະບໍ່ຍອມໃຫ້ທ່ານຖືກທົດລອງເກີນກວ່າ ອໍາ ນາດຂອງທ່ານທີ່ຈະ
ໜັ້ນ ຄົງ; ໃນເວລາທີ່ທ່ານຖືກທົດສອບ, ພຣະອົງຈະໃຫ້ ກໍາ
ລັງແກ່ທ່ານເພື່ອຈະອິດທິນ, ແລະສະ ໜອງ ທາງໃຫ້ທ່ານ. " 1 ໂກລົນໂທ
10:13. ຢ່າເຊື່ອໃຈຄວາມຮູ້ສຶກຂອງເຈົ້າ. ພວກເຂົາປ່ຽນແປງ. ອີງໃສ່ ຄໍາ
ສັນຍາຂອງພຣະເຈົ້າ. ພວກເຂົາບໍ່ເຄີຍປ່ຽນແປງ.

ຫຼັງຈາກທີ່ທ່ານໄດ້ຮັບຄວາມລອດແລ້ວມີສາມຢ່າງທີ່ຕ້ອງເຮັດທຸກວັນເພື່ອການຈະ
ເລີນເຕີບໂຕທາງວິນຍານ: **ອະທິຖານ** -
ທ່ານລົມກັບພຣະເຈົ້າ. **ອ່ານ Bible ຂອງທ່ານ** -
ພຣະເຈົ້າກ່າວກັບທ່ານ. **ພະຍານ** -
ທ່ານເວົ້າກ່ຽວກັບພຣະເຈົ້າ. "ຖ້າຜູ້ໃດປະກາດວ່າລາວເປັນຂອງຂ້າພະເຈົ້າ,

ພຣະບິດາຂອງຂ້າພະເຈົ້າໃນສະຫວັນ." ມັດທາຍ

10:32. ພຣະເຈົ້າຮັກ ທ່ານ! ຍອມຮັບຄວາມລອດທີ່ພຣະອົງຕ້ອງການໃຫ້ ທ່ານແລະ ປະສົບກັບຄວາມ ສຳ ເລັດຂອງການຮູ້ວ່າທ່ານເປັນລູກຂອງ ພຣະເຈົ້າ!

FORD PUTTER

ຖ້າທ່ານພົບຄວາມລອດໃນພຣະຄຣິດ,
ຫລືໄດ້ຮັບພອນຢ່າງອື່ນຈາກວັນນະຄະດີຂ່າວປະເສີດຂອງພວກເຮົາ,
ກະລຸນາແຈ້ງໃຫ້ພວກເຮົາຊາບ. ພວກເຮົາຂໍຂອບໃຈພະເຈົ້າກັບ ທ່ານແລະ ຈີ້ ຈໍາ
ທ່ານຕື່ມອີກໃນ ຄຳ ອະທິຖານຂອງພວກເຮົາ. ສ່ຳ
ລັບວັນນະຄະດີຂ່າວສານ, ປຶ້ມ ແລະແຜ່ນພັບໂດຍບໍ່ເສຍຄ່າຫຼາຍກວ່າ 540
ພາສາ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ຫາພວກເຮົາທີ່ info@angp.co.za

ຫົວໃຈຂອງມະນຸດ



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)